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Til .
Lægemiddelstyrelsen.

Iflg. aftale tillader undertegnede sig herved at prøve at beskrive hvad der er under opsejling,
ang. vores branches manglende Medicin til vores akvariefisk, som sælges landet over.
Først er det beklageligt at se, at siden JP Århus d.22/2-12 bragte en artikel om medicin til 
akvariefisk, er der ikke sket noget på området.
Sådan som undertegnede har forstået situationen, så er og ligger sagen ved Lægemiddelstyrelsen, 
som hører under Sundhedsministeriet med Astrid Krag som Sundhedsminister.
Fødevarerstyrelsen har en anden opgave, hvor de fører kontrol med vores butikker, netop med 
henblik på at tilse, at der ikke er medicin på hylderne.
De fører også tilsyn med uddannelse og om der foretages dyrelæge kontrol i hver enkelt butik, 
samt om ejerne har de fornødne tilladelser på plads.
Fødevarestyrelsen vender vi tilbage til senere.
Vi er en kreds af personer som driver erhverv omkring branchen.
Der findes en branche organisation som hedder Focus for dyr, men den har vi ikke hørt fra meget 
læge.
Undertegnede har samlet denne kreds, for at få gang i sagerne.
Med hensyn til at handle med medicin, så burde det være sådan, at man ikke nogen steder i 
Danmark kunne finde medicin i butikkerne.
Men kunderne har selv fundet ud af, at man bare kan handle på nettet, og så selv købe medicin 
hjem fra Tyskland.
Kunderne fortæller, at man visse steder kan købe medicin i butikkerne.
Der hersker vild forvirring om det er lovligt, at medicinere sine egne fisk i salgs akvarierne.
Kunderne kan fortælle om salgsakvarier, med mange fisk som går i vand med medicin.
Imens skal vi som driver en hæderlig forretning, slå ud med armene og sige nej til salg af medicin.
Kan det være rimeligt?.
Derfor har undertegnede samlet disse mennesker på listen, for at starte en landsdækkende snak 
op, hvor vi går til pressen, samt at undertegnede har kontaktet en Dyrevelfærds ordfører, som 
tager sagen op over for Sundhedsministeren.
I første omgang rettes der kontakt til Sundhedsministeren Astrid Krag, hvor hun vil blive afkrævet 
udviddede spørgsmål besvaret.
Så vi kan få placeres et ansvar for, hvorfor denne sag ikke bliver behandlet af lægemiddelstyrelsen, 
idet der intet er sket siden 22/2-12. hvor der blev bragt en artikel i JP Århus.
Når undertegnede nævner Fødevarestyrelsen, så er det fordi dette brev sendes til pressen samt 
personerne på listen.
Undertegnede er nød til at forklare hvem og hvilken styrelse sagerne hører under.
For god ordens skyld skal det fremhæves, at vi ikke går efter enkeltpersoner i div. styrelser.
Undertegnede ser frem til at høre fra Lægemiddelstyrelsen ang. denne sag.

Venlig hilsen
Bjarne Schophuus
Aqua-livingroom
8260 Viby J
Selvstændig erhvervsdrivende.
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Følgende Personer deltager i denne sag:
Firma Avifauna Kruså. Butik
Camillas Dyrehandel Struer.Butik
Aqua-livingroom Viby. Butik
Credo Fisk Nørresundby. Grossist
Akudim Esbjerg. Grossist
Dyrlæge Jan Larsen.:: Holme dyreklinik
Dyrevelfærds ordfører Venstre- Erling Bonnesen
Jyllands posten
Jyske vestkyst


